
Práca s deťmi ju nabíja energiou 
Rozhovor s Barborou Krajč Zamiškovou 

 

Na festivale Dni detskej knihy 2017 sa bábkoherečka Barbora Krajč Zamišková zhostila 

úlohy moderátorky, a to hneď na niekoľkých podujatiach. V rozhovore pre Mestskú 

knižnicu mesta Piešťany prezrádza, v čom spočíva čaro tejto spolupráce.  

 

Ako sa Vám s detským divákom pracuje? 

S deťmi sa mi pracuje úžasne. Je to ten najkritickejší divák, ktorý vám na rovinu povie, čo sa 
mu páči alebo nepáči. Nie je ako dospelý divák, ktorý je slušný a niekedy vydrží až do konca, 
aj keď sa mu niečo nepozdáva. Naopak, dieťa to povie automaticky a hneď vám dá spätnú 
väzbu. Čiže na jednej strane je to najnáročnejší divák, ale na druhej strane je to ten 
najúprimnejší, najveselší, najtvorivejší, spontánny divák, takže pre mňa je práca s ním vždy 
nabíjajúca. 

 
Čo Vám teda práce s deťmi dáva? 

Mňa to naozaj nabíja. Keď sa niekto pýta, či pijem veľa kávy, alebo čo jem, že mám toľko 
energie, tak odpoveďou je naozaj práca s deťmi. Podujatia pre deti, na ktoré cestujem po 
celom Slovensku,  pre mňa naozaj predstavujú dobitie batérií. 

 
Vy ste už v minulosti viackrát spolupracovali s Mestskou knižnicou mesta Piešťany. V čom 
Vám vyhovuje táto spolupráca? 

Minule som si to počítala, že je to od roku 2006, čiže 11 rokov, čo spolupracujem s Mestskou 
knižnicou mesta Piešťany. Práve knižnica nejako aktivizovala to, že som začala pracovať 
s deťmi. Pani riaditeľka si pred tými jedenástimi rokmi objednala odo mňa, ako od študentky, 
predstavenie a vtedy to začalo. Táto spolupráca mi prináša iný kontakt,  iný vzťah s tým 
dieťaťom, ktoré prichádza do knižnice. Moje predstavenia, podujatia, inscenácie a projekty 
vždy vychádzajú z detskej knihy. Pre mňa je to krásne spojenie toho, že prezentujem detskú 
kvalitnú literatúru, ale prezentujem ju iným spôsobom, než len čítaním. Je to dramatizácia 
alebo dramatizované čítanie, inscenácia, bábkové predstavenie, čiže je to pre mňa zase iný 
posun, iná komunikácia s dieťaťom. Ja som veľmi šťastná a vďačná za túto spoluprácu.  

 
Ako ste reagovali, keď ste boli oslovená účinkovať na festivale Dni detskej knihy 2017? 

Bola som veľmi šťastná, lebo som vedela, že nejdem tri dni pracovať, ale že idem tri dni 
oddychovať. Piešťany mám veľmi rada ako mesto, takže som to vnímala tak, že si idem 
oddýchnuť do krásneho mesta, a že sa stretnem so spisovateľmi, ilustrátormi, mojimi 
kamarátmi a ľuďmi, ktorých si veľmi vážim. Vedela som, že to bude príjemné stretnutie 
s deťmi zas pri nejakej novej príležitosti. A takejto spolupráci som kedykoľvek otvorená. 

 
Prajeme Vám teda veľa úspechov a tešíme sa na spoluprácu na nejakom ďalšom zaujímavom 
podujatí. 
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